
Vragen van de SP voor wethouder Wolthers over het convenant vrachtwagenverkeer:

Kan de wethouder een update geven van de status van (het vervolg geven aan) het Convenant 
vrachtwagenverkeer?

Pierre van Rooden
SP Hilversum


